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Zápis z členské schůze HK MD Šumperk, konané dne 31.5.2018  

v 17.00 hod., v jídelně Základní školy – Dr. E. Beneše 1, Šumperk 
 
 
Přítomno: (viz příloha Prezenční listina) 
 
PROGRAM ČLENSKÉ SCHŮZE: 

1.    Zahájení členské schůze a úvodní slovo předsedy klubu 

2.    Volba zapisovatele, ověřovatele zápisu a skrutátora 

3.    Schválení programu členské schůze 

4. Informace o zimním stadionu Šumperk, výhled a  provozování - Šumperské Sportovní Areály  

5.    Zpráva Výboru klubu o činnosti a hospodaření klubu, účetní uzávěrky a rozpočtu 

6.    Zpráva kontrolní komise klubu 

7.    Schválení účetní uzávěrky, rozpočtu, zprávy kontrolní komise a zprávy Výboru klubu o činnosti  

       a hospodaření klubu, rozdělení zisku 

8.    Zhodnocení uplynulé sezóny  

9.    Plán sezony 2018/2019, obsazení trenéry a vedoucími družstev 

 Informace o zpracování osobních údajů GDPR 

10.    Přestávka 

12.  Schválení příspěvků sezony 2018/19 

13.  Hráčské smlouvy 

14. Propagace a prezentace HKMD, logo, PR 

14.  Předložení a schválení usnesení členské schůze 

15.  Diskuse 

16.   Ukončení členské schůze 

 
1. V 17.08 hod. byla přítomna nadpoloviční většina členů klubu, kteří mají řádně splněny 
všechny klubové povinnosti, proto předseda Klubu Ing. Luboš Cekr zahájil členskou 
schůzi a konstatoval, že členská schůze je usnášení schopná.   

2. Volba zapisovatele, ověřovatele zápisu a skrutátora  
 
zapisovatel: Koutný       ověřovatel: Valenta           skrutátor: Skoumal 

Hlasování: pro:  36   , proti: 0   , zdrželi se 0   (hlasů) 

 

3 Schválení programu valné hromady. 

Předložený program byl schválen. 

Hlasování: pro:  36    , proti:  0  , zdrželi se: 0   (hlasů). 
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4. Informace o zimním stadionu Šumperk, výhled a  provozování - Šumperské Sportovní Areály 
Předseda klubu informoval o harmonogramu pokračování další etapy rekonstrukce ZS, 
příprava etapy III. Dle studie a příprava projektu výstavby sociálního zázemí na severní 
straně ZS. Dále představil vizi fungování ŠSA . 
 
 
5.  Zpráva Výboru Klubu o činnosti, hospodaření Klubu, účetní uzávěrce Klubu 
 
Předseda Klubu přednesl zprávu o činnosti Klubu za období od 1.5.2017 do 30.4.2018 a 
výsledky hospodaření Klubu za období od 1.1.2017 do 31.12.2017. Výsledek hospodaření 
je ztráta ve výši 110 308,99 Kč, který bude převeden na účet nerozděleného zisku. 
Dále předseda předložil vyhodnocení nákladů na jednotlivé hráčské kategorie. Příloha: 
Náklady na hráče. 
 

Hlasování: pro:35, proti:1 ,zdrželi se 0   (hlasů) 
 
6. Zpráva kontrolní komise Klubu 
 
Předseda kontrolní komise předložil Zápis kontrolní komise o kontrole hospodaření 
Klubu. 
  
 Hlasování: pro:36, proti:0 ,zdrželi se 0   (hlasů) 
 
7. Schválení zprávy Výboru klubu o činnosti, účetní uzávěrky a hospodaření 
Klubu, rozdělení zisku 
Valná hromada Klubu schvaluje: 
 

• zprávu Výboru klubu o činnosti a hospodaření Klubu 
• účetní uzávěrku 
• převedení ztráty ve výši 110 308,99  Kč na účet nerozděleného HV  
• zprávu kontrolní komise 
 
Hlasování: pro:  34    , proti:  2    , zdrželi se:  0   (hlasů). 
 

 
8. Zhodnocení uplynulé sezóny  
Hlavní trenér seznámil přítomné s hodnocení uplynulé sezóny 2017/2018 viz. příloha 
zápisu.  
Předseda klubu přítomné seznámil s výší pohledávek z oddílových příspěvků. Členská 
schůze schválila úkol pro jednotlivé vedoucí ročníků pokračovat v úspěšném výběru 
oddílových příspěvků. 
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9. Plán činnosti klubu a rozpočet na příští sezónu  
 
Předseda předložil plán činnosti na sezónu 2018/2019 podle doposud známých 
skutečností, rozpočet na sezónu 2018/2019.  
 
Valná hromada klubu schvaluje: 
 

•  plán a rozpočet na příští sezónu 
 
         Hlasování: pro:  36    , proti: 0   , zdrželi se  0     (hlasů) 
 
Předseda klubu podal informaci o zpracovávání osobních údajů, (GDPR) v souladu 
s Nařízením Evropského parlamentu a Rady EU 2016/679 ze dne 27.4.2016   
 
 
10. Přestávka  
 
 
11. Schválení příspěvků sezóny 2017/2018 
Pan Jiří Krejčí jako člen výboru navrhl výši členských a oddílových příspěvků 
2017/2018 dle předloženého materiálu. Příloha: Oddílové_příspěvky_2018_2019 
  
         Hlasování: pro:   33    , proti: 3   , zdrželi se  0     (hlasů) 
 
12. Hráčské smlouvy 
 
Pan Blaháček jako předseda kontrolní komise upozornil na nedodržování usnesení z VH  
týkající se hráčských smluv a s tím spojené komplikace s přestupy hráčů.   
Členská schůze ukládá výboru se problematikou zabývat a sjednat nápravu z let minulých. 
 
 
13. Propagace a prezentace HKMD, logo, PR 
 
Předsedou klubu byla představena nová vizualizace loga klubu, užití v PR, návrh nových 
klubových prvků. Časový harmonogram bude realizován s ohledem na rozpočet klubu. 
 

Hlasování: pro:  35    , proti: 1   , zdrželi se  0     (hlasů) 
 
14. Předložení a schválení usnesení Valné hromady 
 
O jednotlivých bodech bylo hlasováno vždy jednotlivě v rámci bodů jednání. Členská 
schůze hlasovala no schválení zápisu jako celku.  
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         Hlasování: pro:  36    , proti: 0   , zdrželi se  0     (hlasů) 
 
 
 
15.  Diskuze 
 
V průběhu diskuze byly otevřeny otázky týkající se: 

• hráčských smluv, 
• koncepce ČSLH ČR na léta 2017/2020 
• rekapitulace obdržených dotací a grantů včetně výhledu na další období, 

informace o aktivitách a zapojení oddílu krasobruslení.  
 
16.  Ukončení Valné hromady 
 
V 18:30 hod. předseda Klubu Ing. Luboš Cekr ukončil jednání Členské schůze klubu  


